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Protokoll från sektionsstyrelsemöte  
 
Datum: 2024-01-09 
Plats: Vestagatan och Skype 
 
Närvarande:  
Alena Barzngi, ordförande    Magnus Blomqvist, vice ordf.  
Deya Abdul Rahman, ordinarie   Marina Oredsson, ordinarie  
Robert Sörensson, ordinarie   Ingela Lindgren, ordinarie  
Katrin Gridelli, ersättare   
  
Förhinder: 
Sandra Bengtsson, ordinarie 
Francisco Carrazana, HSO (§ 5) 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Alena öppnar dagens möte. 
 
§ 2 Godkännande av dagordning och utse granskare 
Dagordningen godkänns och Marina utses till granskare av protokollet. 
 
§ 3 Föregående mötesprotokoll 2023-13 
Föregående mötesprotokoll gås igenom och läggs därefter till handlingarna. 
 
§ 4 Rapporter 
Avdelningsstyrelsen träffade generaldirektören vid sitt senaste styrelsemöte. Bland annat 
lyftes då lönebildningen på myndigheten och ST har därefter lyft ett antal synpunkter på 
densamma till GD. 
 
Lönerevisionen fortsätter med lönesättande samtal, fyrpartssamtal och den traditionella 
förhandlingen startar den 10 februari. 
 
Regleringsbrevet har nu kommit och det är oförändrat anslag på 4,7 miljarder i 
förvaltningsanslag (för bland annat löner). Dock har antalet uppdrag från 
uppdragsgivaren tillkommit. 
 
Personalomsättningen på myndigheten har minskat drastiskt.  
 
Lokala omställningsmedel finns tillgängliga att söka för samtliga anställda och information 
finns på Verksnätet. 
 
Regionens nya organisation började gälla den 1 januari. Bland annat utgörs nu sektion 1 
uteslutande av förvarsenheterna och ny sektionschef är Katarina Nordin Scott. Även den 
nya sektion 5 har startat. 
 
Marina och Robert informerar från senaste MBL och skyddskommitté på sektionsnivå 
som hölls den 13 december.  
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Avdelningsstyrelsen anordnar sektionsdagar i Norrköping den 22-23 april. 
 
Rapporter från enhetsansvariga gås igenom.    
 
§ 5 Arbetsmiljö 
Alena informerar från regional skyddskommitté som hölls den 21 december. Föreläsning 
om ergonomi har hållits på Vestagatan och det kommer bli repris på denna.  
 
Växter och ljudabsorbenter har kommit på plats på Vestagatan. Arbetet med trivselfrågor 
på Vestagatan kommer fortsätta och omhändertas inom det så kallade Husrådet.  
 
Frågan om service- och stödfunktioner har lyfts till arbetsgivaren. Viktigt med god 
kommunikation i dessa frågor och det rör även upphandlingsrelaterade frågor. 
Serviceenheten kan inte göra så mycket i de fall det inte finns upphandlade produkter 
eller tjänster.  
 
Behovet av ny rutin vid gisslansituationer har lyfts. 
 
Lokalt på enheterna ska årlig uppföljning av SAM 2023 göras om det inte redan är klart. 
 
ST lyfte frågan hur det går med avgångssamtal. Arbetsgivaren återkom med att det är få 
av de som slutar på Migrationsverket som lämnar feed-back. Eventuellt kommer det 
framöver skickas ut enkäter istället. 
 
§ 6 Arbetssättet 
Marina och Deya redogör för aktuella medlemssiffror. 
 
Planering inför årsmötet. Handlingar fastställs. 
 
Styrelsen diskuterar preliminärt datum för AO-dag.  
 
Styrelsen utvärderar vår fackliga verksamhet 2023. Sedan tidigare föreslås ST Öppet hus 
att fortsätta men bör byta namn till ”Fika med ST”. Finns också behov att ha någon form 
av agenda för dessa möten. Klassiska fysiska medlemsmöten bör också hållas. Viktigt att 
arbeta för att det finns lokalt förtroendevalda på samtliga enheter. Det går också att 
utveckla styrelseledamöternas kontaktansvar för respektive enheter. Fler 
medlemsaktiviteter efterlyses också. 
 
§ 7 Ekonomi 
Sektionen fick extra medlemsanslag från avdelningen i december på 5 000 kr.  
 
Magnus redogör för ekonomin, vilken är god. Medlemsanslaget på 83 832 kr för 2024 
sattes in på vårt konto den 2 januari. 
  
§ 8 Konfirmerande val 
Arbetsplatsombud 
 
Administrativ enhet 3 
Ordinarie: Matts Häggmar 
Ersättare: Ann-Katrin Svensson 
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Kontaktcenter 1 
Ordinarie: Ayman Ayoub 
Ersättare: Vladislav Tjernetskij 
 
Tillståndsprövningsenhet 4  
Ordinarie: Gaffar Allouji 
Ersättare: Madelene Bjurling 
 
§ 9 Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 
§ 10 Nästa möte 
Konstituerande möte föreslås att hållas den 25 januari i samband med årsmötet. 
 
§ 11 Mötets avslutande 
Alena avslutar dagens möte och tackar styrelsen för det gångna verksamhetsåret. 
 
 
Efter avslutat styremöte hålls medlemsmöte på Vestagatan. 
 
 
 
 
 
Alena Barzngi   Magnus Blomqvist 
Mötesordförande   Sekreterare 


